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RUSKO/UKRAJINA: Rusko by nemělo ponechat žádnou část území Ukrajiny kyjevskému
režimu, protože bude nevyhnutelně Západem využito jako protiruská opěrná síla.

Izraelský vojenský expert, bývalý šéf agentury Nativ, Jakov Kedmi, to uvedl ve vysílání na televizním
kanálu Rossija 1, uvádí PolitNavigator.

Podle Kedmiho území, stejně jako před stovkami let, tak i dnes opět hraje rozhodující roli
v konfrontacích mezi státy.

„Do této války byly na světě dva mýty. První – na území nezáleží, druhý – tanky nejsou
v budoucí válce potřeba. Oba se zhroutily. Území má první význam, hlavní. A nejlepším
příkladem toho jsou trpaslíci v Pobaltí. Nemají nic jiného než území, které může být
základnou pro jiná vojska – která oni nemají, pro rakety – které také nemají.

Totéž chtěli udělat s Ukrajinou a přidat ještě půlmilionovou ukrajinskou armádu. Čili
území mělo, má – a dnes je to jasné – velký význam.  V roce 2007 řekl prezident Ruska
Bushovi, že je možné rozdělit Ukrajinu na evropskou a východní – to bylo v době, kdy to
území nemělo takový význam jako vojenská základna a dnes evropská Ukrajina, mluvíme
o Haliči, může být základnou pro ohrožení Ruska,“ řekl Kedmi.
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přeložila Janinna.


